
 

 

Zápisnica 

zo 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

v Trnovci nad Váhom volebného obdobia 2022 – 2026, 

              ktoré sa konalo 19. júna 2023 v zasadačke  

Obecného úradu Trnovec nad Váhom 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  
 
Program:  
1. Otvorenie:  
     a) voľba návrhovej komisie 
     b) určenie zapisovateľa 
     c) určenie overovateľov zápisnice 
2. Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva 
3. Záverečný účet obce Trnovec nad Váhom za rok 2022 – návrh 
4. Rozbor hospodárenia obce za 1. štvrťrok 2023 
5. Poradovník žiadateľov o pridelenie obecného nájomného bytu na 2. polrok – návrh 
6. Zámer obce Trnovec nad Váhom ako prípad hodný osobitného zreteľa v súlade s § 9a ods. 8 písm. 
 e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov – nehnuteľnosť parc. č. 18/3 
 - schválenie predaja 
7. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 2023 - návrh 
8. OVS 1/2023 – 2. kolo 
9. Rôzne (žiadosť o súhlas so zápisom do katastra, žiadosť o odkúpenie nehnuteľnosti, zmluva 
 o vecnom bremene, žiadosť o predisponovanie finančných prostriedkov) 
10. Diskusia 
11. Záver  
 
 
6. zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Mgr. Berecz, ktorý privítal 
prítomných a konštatoval, že pozvánky boli doručené všetkým poslancom, prítomných je 7 poslancov, 
zastupiteľstvo je uznášaniaschopné vo všetkých bodoch programu. Do návrhovej komisie starosta určil 
poslancov Ing. Ábrahámovú, D. Marčeka a M. Tótha, následne sa obrátil na poslancov s otázkou, či majú 
k zloženiu tejto komisie pripomienky alebo pozmeňujúci návrh. Keďže takýto návrh neodznel, dal 
starosta o zložení návrhovej komisie hlasovať. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
schvaľuje zloženie návrhovej komisie 
 
Prezentácia: 7 
Za: 7 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, M. Tóth) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Na základe prevedeného hlasovania bola návrhová komisia jednohlasne schválená. Za zapisovateľku 
starosta obce určil Ivetu Mesárošovú. Za overovateľov zápisnice zo 6. zasadnutia OZ určil starosta 
poslancov Ing. Gašpierika a R. Hrabovského. 
 
Predsedajúci sa spýtal poslancov, či majú návrhy alebo pripomienky k programu rokovania, resp. či 
žiadajú program doplniť. Žiadne návrhy a pripomienky od poslancov nezazneli, preto starosta dal 
hlasovať o schválení programu 6. zasadnutia OZ ako celku. 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 



 

 

Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
schvaľuje program rokovania obecného zastupiteľstva 
 
Prezentácia: 7 
Za: 7 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, M. Tóth) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení.  
 
K bodu programu 2: „Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva“ 
 
Starosta uviedol, že správa sa týka dvoch uznesení, prvé, uznesenie č. 51/2023 sa týka vysporiadania 
pozemku Ing. Árendása, je to pozemok pri bytovom dome č. 500, na 4. zasadnutí obecného 
zastupiteľstva poslanci poverili starostu rokovaním s majiteľom a zabezpečením geometrického plánu. 
Geodetka uviedla, že pokiaľ ide o zameranie, parcely sú zle zamerané a došlo tam k ich posunu, v stredu 
sa bude konať stretnutie, je potrebné parcelu vyčleniť. Uznesenie je teda v plnení. Pokiaľ ide o druhé 
z uznesení, č. 54/2023, týkajúce sa možností spolupráce s majiteľmi pozemku bratmi Bónyoví, starosta 
ich oslovil s ponukou na odkúpenie pozemku, nie sú však ochotní predať. Uznesenie obecného 
zastupiteľstva je splnené. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
berie na vedomie Správu o plnení uznesení obecného zastupiteľstva 

Prezentácia: 7 
Za: 7 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, M. Tóth) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení. 
 
K bodu programu 3: „Záverečný účet obce Trnovec nad Váhom za rok 2022 - návrh“ 
 
Starosta udelil slovo prednostke obecného úradu, ktorá povedala, že v zmysle zákona je obec povinná 
spracovať údaje o hospodárení za predošlý rok do záverečného účtu. Návrh záverečného účty vychádza 
z účtovnej závierky za rok 2022, obsahuje všetky predpísané náležitosti a zohľadňuje aj hospodárenie 
rozpočtovej organizácie v zriaďovateľskej pôsobnosti obce. Súčasťou záverečného účtu je hodnotiaca 
správa. Návrh bol zverejnený na centrálnej úradnej elektronickej tabuli, na webovom sídle obce aj na 
úradnej tabuli, mohla sa teda k nemu vyjadriť aj verejnosť. Možno konštatovať, že bežný rozpočet bol 
prebytkový, rozpočet kapitálový bol schodkový. Schodok bol vykrytý z peňažného fondu. Keďže poslanci 
nemali žiadne otázky, starosta požiadal o stanovisko hlavnú kontrolórku obce. Ing. Fülöpová uviedla, že 
návrh záverečného účtu preskúmala, ide o dokument, v ktorom obec súhrnne spracuje údaje o svojom 
hospodárení, obsahuje všetky predpísané náležitosti a splnená je aj podmienka, že na rokovanie 
obecného zastupiteľstva sa predkladá do šiesteho mesiaca kalendárneho roka. Zo záverečného účtu 
vyplýva, že bežný rozpočet bol prebytkový, kapitálový schodkový, ako povedala pani prednostka, 
schodok bol krytý cez príjmové peňažné operácie. Kapitálové výdavky boli použité na zveľaďovanie 
a zväčšenie rozsahu majetku obce, ktorý sa využíva na rozvoj obce. Obec sa stará o zveľaďovanie 
doterajšieho majetku aj prostredníctvom bežných výdavkov, robili sa drobné úpravy v Miestnom 
kultúrnom stredisku, Zariadení opatrovateľských služieb, ale aj v bytovom hospodárstve. Pri hnuteľnom 
majetku sa vykonávala údržba a oprava strojov, kosačiek, ale aj kancelárskych strojov a prístrojov. 
Upozornila poslancov, že pokiaľ sa záverečný účet schváli s výhradami, obecné zastupiteľstvo musí určiť 
opatrenia na odstránenie nedostatkov, ale hlavná kontrolórka odporúča schváliť návrh bez výhrad. 



 

 

Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
1. berie na vedomie správu hlavného kontrolóra a stanovisko k Záverečnému účtu obce Trnovec nad 
Váhom za rok 2022 

2. schvaľuje Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie obce bez výhrad  

Prezentácia: 7 
Za: 7 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, M. Tóth) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení. 
 
K bodu programu 4: „Rozbor hospodárenia obce za 1. štvrťrok 2023“ 
 
Mgr. Berecz konštatoval, že rozbor hospodárenia bol vypracovaný na základe požiadavky komisie 
finančnej, podnikateľskej a nakladania s majetkom obce, bližšie poinformuje Mgr. Vargová. Prednostka 
uviedla, že materiál bol všetkým doručený, obec v prvom štvrťroku hospodárila v zmysle schváleného 
rozpočtu, príjmy boli plnené na 17,73%, plnenie z daní vzrastie predovšetkým v druhom a treťom 
štvrťroku. Výdavky boli plnené na 15,53% a celkové hospodárenie obce vrátane príspevkovej 
organizácie, teda školy, je prebytkové vo výške 94.456,88 eur. Potom sa slova ujala hlavná kontrolórka 
obce, uviedla, že sa bude pridŕžať svojej písomnej správy, ktorú dostali poslanci spolu s materiálom. 
Konštatuje, že príjmy ZŠ s MŠ boli vo výške 4.624 eur a výdavky 149.837,63 eur, čo je 18,15% plnenie. 
Celkové plnenie rozpočtu je adekvátne k sledovanému obdobiu. V príjmovej časti obec mala plnenie za 
daň z nehnuteľností len 9,1%, ale toto plnenie bude v ďalšom období vyššie. Pokiaľ ide o výdavky, obec 
investovala 50.289,29 eur, bola to úhrada nákladov na miestne komunikácie, kúrenia na futbalovom 
ihrisku a nákup kotlov v bytových domoch. Pokiaľ ide o finančné operácie, úver je splácaný pravidelne 
v dohodnutých splátkach. Výkazy do systému RISSAM boli odovzdané včas, preto odporúča hlavná 
kontrolórka vziať rozbor hospodárenia za 1. štvrťrok na vedomie. Ing. Hlavatý poďakoval za spracovanie 
rozboru, konštatoval, že je rád, že sa nenaplnili katastrofické scenáre a obec hospodári dobre. Chcel by 
požiadať, aby sa takýto rozbor pripravil za každý uplynulý štvrťrok. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
1. prerokovalo rozbor hospodárenia Obce Trnovec nad Váhom od 01.01.2023 do 31.3.2023 
 
2. berie na vedomie rozbor hospodárenia obce od 01.01.2023 do 31.03.2023 
 
3. berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k rozboru hospodárenia Obce Trnovec nad Váhom 
od 01.01.2023 do 31.03.2023 
 
Prezentácia: 7 
Za: 7 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, M. Tóth) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení. 
 
K bodu programu 5: „Poradovník žiadateľov o pridelenie obecného nájomného bytu na 2. polrok –  
návrh“ 
 



 

 

Starosta odovzdal slovo predsedníčke komisie sociálnej, bytovej a zdravotníctva Ing. Ábrahámovej, ktorá 
informovala, že minulý týždeň sa konalo zasadnutie komisie, jedným z bodov programu bol práve 
poradovník. Prítomní členovia komisie sa návrhom zaoberali, môže konštatovať, že body boli žiadateľom 
pridelené podľa platného všeobecne záväzného nariadenia a zapracované boli všetky kritériá, preto 
komisia odporúča návrh schváliť. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
schvaľuje v zmysle § 4 ods. 3 VZN č. 6/2019 o podmienkach nájmu a užívania nájomných bytov vo 
vlastníctve Obce Trnovec nad Váhom poradovník žiadateľov o nájomné byty vo vlastníctve Obce Trnovec 
nad Váhom podľa predloženého návrhu.  
 
Platnosť poradovníka:  do 31. 12. 2023 
 
Prezentácia: 7 
Za: 7 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, M. Tóth) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení. 
 
K bodu programu 6: „Zámer obce Trnovec nad Váhom ako prípad hodný osobitného zreteľa v súlade 
 s § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov – 
nehnuteľnosť parc. č. 18/3 - schválenie predaja“ 
 
Mgr. Berecz poslancom pripomenul, že sa tu jedná o schválenie predaja v zmysle zámeru, ktorý 
zastupiteľstvo schválilo na svojom 4. zasadnutí, týka sa žiadosti manželov Šmátralových o odkúpenie 
pozemku za budovou bývalej fary. Tento pozemok dlhodobo využívajú, majú na ňom záhradu, bazén 
a altánok, dnes je potrebné schváliť samotný predaj. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 

1) prerokovalo návrh na predaj nehnuteľností v k. ú. Trnovec nad Váhom, vo vlastníctve obce, 
medzi Obcou Trnovec nad Váhom a Deziderom Šmátralom, bytom Trnovec nad Váhom 921 a 
manželkou Erikou Šmátralovou, r. Škudlová, bytom Trnovec nad Váhom 921 ako prípad hodný 
osobitného zreteľa v súlade s § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov 
 

2) konštatuje, že:  
a. predmetný pozemok vo vlastníctve obce Trnovec nad Váhom nemôže obec inak účelne 

využiť a preto sa stáva trvale prebytočným z dôvodu, že neslúži obci Trnovec nad Váhom 
na plnenie úloh v rámci jej predmetu činnosti, alebo v súvislosti s ňou 

b. zámer prevodu pozemku z dôvodu hodného osobitného zreteľa bol zverejnený na 
úradnej tabuli a webovej stránke obce dňa 5. mája 2023 
 

3) schvaľuje spôsob prevodu nehnuteľností - predaj nehnuteľností ako prípad hodný osobitného 
zreteľa v súlade s § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov 
 

4) schvaľuje 3/5 väčšinou všetkých poslancov zmluvný prevod pozemkov vo vlastníctve obce 
Trnovec nad Váhom, nachádzajúcich sa v k. ú. Trnovec nad Váhom, v zmysle zákona SNR č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov ako prípad hodný osobitného zreteľa 
podľa § 9a ods. 8 písm. e/ tohto zákona: pozemkov reg. „C“ KN druh pozemkov zastavané plochy 



 

 

a nádvoria, parcela č. 18/3 vo výmere 278 m2 evidovaná na LV č. 1057 v celkovej kúpnej cene 
3.336,- eur v prospech Dezidera Šmátralu, r. Šmátrala, nar. 9. 8. 1957 a manželky Eriky 
Šmátralovej, r. Škudlová, nar. 31. 7. 1959, obaja trvale bytom Trnovec nad Váhom 921.  

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom , že pán Šmátrala s manželkou majú na tomto pozemku 
vybudovanú záhradu, bazén a altánok. Obec uvedený pozemok nevyužíva, niekoľko desiatok rokov ho 
v dobrej viere užíval pán Šmátrala s manželkou, tento  pozemok je priľahlý k pozemku vo vlastníctve 
pána Šmátralu a jeho manželky, teda ide o scelenie a udržiavanie pozemkov. Obec uvedený pozemok do 
budúcnosti neplánuje využívať. 

 
5) schvaľuje Kúpnu zmluvu uzavretú podľa ust. § 588 a nasl. zákona č. 40/1964 Zb. Občianskeho 

zákonníka medzi stranami: Obec Trnovec nad Váhom, zast. Mgr. Oliverom Bereczom, starostom 
obce, so sídlom Trnovec nad Váhom 587, 925 71, IČO: 00306240, ako predávajúci, a Deziderom 
Šmátralom, r. Šmátrala, nar. 9. 8. 1957, 925 71 Trnovec nad Váhom 921 a manželkou Erikou 
Šmátralovou, r. Škudlová, nar. 31. 7. 1959, 925 71 Trnovec nad Váhom 921 ako kupujúci. 

 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
Prezentácia: 7 
Za: 6 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, M. Tóth) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Ing. Rábek) 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení. 
 
K bodu programu 7: „Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 2023 - návrh“ 
 
Slovo dostala hlavná kontrolórka obce Ing. Fülöpová, uviedla, že sa pridŕža svojho písomne podaného 
plánu, kontrolná činnosť je rozdelená na výkon finančnej kontroly, pravidelnej kontroly a ostatné úlohy. 
Pri finančnej kontrole ide o kontrolu príjmov a výdavkov finančného hospodárenia obce a príspevkovej 
organizácie obce, kontrolu nakladania s majetkom obce, okrem iného nájomných zmlúv na prenájom 
nebytových priestorov, o ktorú požiadal predseda komisie finančnej, podnikateľskej a nakladania 
s majetkom obce, kontrolu dodržiavania zákona o cestovných náhradách a ďalšie. Pravidelná kontrola sa 
týka kontroly plnenia uznesení, medzi ostatné činnosti patrí účasti na zasadnutiach a vypracovanie 
stanovísk, ale zmeny vo výkone kontroly môžu nastať v prípade zistenia nedostatkov, prípadne na 
základe požiadaviek obecného zastupiteľstva. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Trnovec nad Váhom na 2. polrok 2023 
 
Prezentácia: 7 
Za: 7 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, M. Tóth) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení. 
 
K bodu programu 8: „OVS 1/2023 – 2. kolo“ 
 
Starosta pripomenul, že na štvrtom zasadnutí OZ bolo vyhlásené prvé kolo obchodnej verejnej súťaže na 
predaj majetku obce, v stanovenej lehote sa neprihlásil ani jeden záujemca. Finančná komisia navrhla 



 

 

vyhlásiť druhé kolo súťaže do konca septembra, navrhla viac propagovať súťaž aj na realitných 
portáloch. Uvidí sa, či súťaž bude úspešná, ale predaj nie je urgentný, preto podmienky súťaže zostanú 
rovnaké ako v prvom kole a rovnaká bude aj požadovaná minimálna cena. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
1. schvaľuje 
 
a) zámer predaja majetku obce:  
pozemok, parc. číslo 244 vo výmere 969 m2, druh pozemku záhrada, 
pozemok, parc. číslo 245 vo výmere 968 m2, druh pozemku záhrada, 
pozemok, parc. číslo 246 vo výmere 68 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, 
pozemok, parc. číslo 247/1 vo výmere 872 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, 
pozemok, parc. číslo 247/2 vo výmere 43 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, 
pozemok, parc. číslo 248 vo výmere 90 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, 
pozemok, parc. číslo 249 vo výmere 58 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie 
 
reg. „C“ KN evidované na liste vlastníctva č. 1057 v katastrálnom území Trnovec nad Váhom, zapísané na 
Okresnom úrade Šaľa – katastrálny odbor v podiele 1/1 
 
b) spôsob predaja majetku obce formou obchodnej verejnej súťaže 
 
c) znenie kúpnej zmluvy na odpredaj nehnuteľností, ktoré sú vo výlučnom vlastníctve Obce Trnovec nad 
Váhom 
 
d) podmienky 2. kola Obchodnej verejnej súťaže č. 1/2023 na odpredaj nehnuteľností vo výlučnom 
vlastníctve Obce Trnovec nad Váhom a stanovuje termín otvárania obálok s ponukami na 29. 9. 2023 
o 13.00 h. 
 
e) komisiu na posúdenie, vyhodnotenie predložených návrhov, vyhodnotenie najvhodnejších 
ponúk, celej súťaže a výber i určenie víťaza 2. kola Obchodnej verejnej súťaže č. 1/2023 v 
zložení: 
 
Katarína Tusková 
Ing. Jaroslav Hlavatý 
Dezider Marček 
Martin Tóth 
Ing. Monika Ábrahámová 
 
2. poveruje starostu obce zabezpečiť vyhlásenie 2. kola obchodnej verejnej súťaže a zverejnenie 
podmienok obchodnej verejnej súťaže na webovom sídle obce, na úradnej tabuli a informáciu 
o vyhlásení OVS 1/2023 zverejniť v regionálnej tlači a realitných portáloch  
 
Prezentácia: 7 
Za: 7 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, M. Tóth) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení. 
 
K bodu programu 9: „Rôzne (žiadosť o súhlas so zápisom do katastra, žiadosť o odkúpenie 
nehnuteľnosti, zmluva o vecnom bremene, žiadosť o predisponovanie finančných prostriedkov)“ 
 



 

 

Starosta konštatoval, že už tradične sa tento bod skladá z viacerých častí, každá sa preberie samostatne 
a prijme sa k nej uznesenie. Prvá je žiadosť M. Jobbágyovej, A. Ostrožanskej a A. Jobbágyho o súhlas so 
zápisom geometrického plánu do katastra. Dali si vypracovať geometrický plán k svojej nehnuteľnosti 
a zistili, že predzáhradku tvorí parcela vo vlastníctve obce. Nemôžu teda vložiť geometrický plán do 
katastra bez súhlasu obce. Žiadosť prediskutovali aj na spoločnom zasadnutí komisie finančnej 
a životného prostredia, tie odporúčajú žiadosti vyhovieť, pretože vložením geometrického plánu nedôjde 
k zmene vlastníckych práv. Títo žiadatelia zároveň podali aj žiadosť o odkúpenie tejto parcely, má 
výmeru 59 metrov štvorcových, dnes sa však jej predaj riešiť nebude, až po zápise do katastra zvážia 
predaj príslušné komisie. Ing. Rábek povedal, že v tomto prípade nejde o predzáhradku, je to časť ulice. 
Mgr. Vargová mu odpovedala, že obecný úrad si urobil miestne šetrenie. Ing. Rábek namietal, 
nerozumie, prečo chcú žiadatelia vložiť geometrický plán do katastra, prečo im zastupiteľstvo má dať 
súhlas, keď časť je ich. Mgr. Berecz mu odpovedal, že pokiaľ obec súhlas nedá, dali si geometrický plán 
zhotoviť zbytočne. Ing. Rábek povedal, že geometrický plán je potrebný až pri predaji, prednostka ho 
informovala, že parcela, o ktorej sa tu diskutuje, zostane vo vlastníctve obce, bude však odčlenená. Keby 
obec nedala súhlas na zápis, nemohli by si dať zapísať ani svoje nehnuteľnosti. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
povoľuje zápis geometrického plánu č. 28/2023, ktorý vyhotovil a autorizačne overil Ing. Richard Škúci 
dňa 12. 4. 2023 a úradne overil Ing. Marián Urminský dňa 19. 4. 2023 pod číslom G1-162/2023, do 
katastra nehnuteľností 
 
Prezentácia: 7 
Za: 7 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, M. Tóth) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení. 
 
Starosta potom oznámil, že je potrebné prijať uznesenie aj k žiadosti vyššie menovaných žiadateľov 
o predaj nehnuteľnosti, parcely č. 669/20 vo vlastníctve obce a dal o návrhu hlasovať. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
a) berie na vedomie žiadosť M. Jobbágyovej, A. Ostrožanskej a A. Jobbágyho na odkúpenie pozemku vo 
vlastníctve Obce Trnovec nad Váhom, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, parc. č. 669/20 vo 
výmere 59 m2  
 
b) odporúča starostovi obce predložiť žiadosť na rokovanie komisie finančnej, podnikateľskej a 
nakladania s majetkom obce a komisie životného prostredia, dopravy, výstavby a poľnohospodárstva 
 
Prezentácia: 7 
Za: 7 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, M. Tóth) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení. 
 
Bod „Rôzne“ pokračoval návrhom zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena k stavbe 
„Katódová ochrana STL plynovodu v obci Trnovec nad Váhom“, starosta povedal, že vlastne ide 
o ochranu plynovodu proti korózii, SPP žiada zriadiť vecné bremeno, ako kompenzáciu dostane obec 
jednorazový poplatok určený na základe znaleckého posudku. Komisie finančná, podnikateľská 
a nakladania s majetkom obce a životného prostredia, dopravy, výstavby a poľnohospodárstva 



 

 

odporúčajú návrh schváliť. Ing. Rábek sa spýtal, či sa nachádza v Novom Trnovci, prednostka ho 
informovala, že nie, je to pri ceste smerom od Šale. Ing. Rábek sa spýtal, či to nie je predčasné, starosta 
mu odpovedal, že schvaľovať sa bude aj samotná zmluva. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
1. schvaľuje uzavretie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena medzi Obcou Trnovec 
nad Váhom a spoločnosťou SPP distribúcia, a. s.so sídlom Bratislava, Mlynské Nivy 44/b pre stavbu 
„Katódová ochrana STL plynovodu v obci Trnovec nad Váhom“. Vecné bremeno sa zriadi na pozemku 
vo vlastníctve Obce Trnovec nad Váhom „E“ KN parc. č. 1501/100 v k. ú. Trnovec nad Váhom za 
jednorazovú náhradu podľa znaleckého posudku 
 
2. poveruje starostu obce na uzavretie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena pre 
stavbu „Katódová ochrana STL plynovodu v obci Trnovec nad Váhom“ 
 
Prezentácia: 7 
Za: 7 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, M. Tóth) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení. 
 
Poslednú časť tohto bodu tvorí žiadosť Jednoty dôchodcov na Slovensku Trnovec nad Váhom, povedal 
starosta, ktorí žiadajú predisponovať časť dotácie z rozpočtu obce na dopravné, potrebné bude zmeniť 
pôvodné uznesenie.  
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
1. schvaľuje s účinnosťou od 19. júna 2023 zmenu uznesenia Obecného zastupiteľstva v Trnovci nad 
Váhom č. 34/2023, ods. 2 písm. b) zo dňa 13. februára 2023 takto:  
 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom  
 
2. schvaľuje poskytnutie finančných dotácií z rozpočtu obce Trnovec nad Váhom na rok 2023 pre:  
 
b) Klub Jednoty dôchodcov na Slovensku Trnovec nad Váhom v sume 1 500 Eur  
na kultúrnospoločenské aktivity s výnimkou vstupného do zámkov a múzeí, lístkov na divadelné 
predstavenie a výletu loďou sumu 1.000 eur  
na športové aktivity sumu 250 eur  
na všeobecný materiál na činnosť sumu 250 eur  
 
sa nahrádza textom:  
 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom  
 
2. schvaľuje poskytnutie finančných dotácií z rozpočtu obce Trnovec nad Váhom na rok 2023 pre:  
 
b) Klub Jednoty dôchodcov na Slovensku Trnovec nad Váhom v sume 1 500 eur  
na kultúrnospoločenské aktivity s výnimkou vstupného do zámkov a múzeí, lístkov na divadelné 
predstavenie a výletu loďou sumu 500 eur  
na dopravu členov ZO JDS 500 eur  
na športové aktivity sumu 250 eur  
na všeobecný materiál na činnosť sumu 250 eur 



 

 

Prezentácia: 7 
Za: 7 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, M. Tóth) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení. 
 
K bodu 10: „Diskusia“ 
 
Starosta povedal, že by všetkých prítomných rád pozval na obecné dni, ktoré budú 30. 6. a 1. 7., 
samozrejme, dostanú aj pozvánky, okrem sprievodného programu budú hudobné vystúpenia, predstaví 
sa Alexander Szőllősi, skupina Dora a IneKafe. Ing. Hlavatý povedal, že by sa rád poďakoval za veľké 
prekvapenie, ktoré zažil minulý týždeň, keď zistil, že príjazdová cesta k železničnej stanici už nie je samá 
jama. Nevie, kto to zariadil, ale chcel by mu poďakovať, starosta mu povedal, že sa dosť nabehal za 
cestármi, ale napokon tú cestu urobili. Potom sa Ing. Hlavatý spýtal na dotáciu na rekonštrukciu 
kultúrneho domu, počul, že sa balík na dotácie z plánu obnovy zvyšuje, chcel by sa spýtať, v akom štádiu 
je naša žiadosť. Starosta mu odpovedal, že záujem máme, problém je v tom, že ku kultúrnemu domu 
bola urobená prístavba, ktorá bola skolaudovaná po roku 1980, teda do dotácie sa vieme zapojiť len 
s jednou časťou MKS.  
 
Okrem toho sa ozvalo ministerstvo kultúry, kde sa podala žiadosť o poskytnutie dotácie na ozvučenie, 
osvetlenie a COVID opatrenia, vtedy nám ju neschválili, ale teraz údajne otvárajú zásobník žiadostí 
a medzi nimi aj tú našu a budú ich znova posudzovať. Ing. Hlavatý sa spýtal, čo sa v kultúrnom dome 
pristavovalo, prednostka mu odpovedala, že tá časť, kde je cukráreň a hlavný vchod, bola kolaudovaná 
až v roku 1981. Budeme preto žiadať prostriedky len na tú jednu časť a druhú môžeme rekonštruovať 
len z vlastných zdrojov. Aj v ďalšom období prídu nové výzvy. Ing. Fülőpová povedala, že aj obec Selice je 
na tom podobne, tiež vraveli, že ich žiadosť vybrali zo zásobníka, zhovárala sa s nimi telefonicky, že 
súčasťou žiadosti boli aj verejné obstarávania, dodávateľov treba osloviť, či vedia práce vykonať za 
rovnaké ceny a ak nie, či bude rozdiel znášať obec, ceny sú zvýšené, treba teda rozhodnúť, či do toho ísť, 
či nie. Ing. Hlavatý sa spýtal, či by sa nedali preplatiť aj náklady za rekonštrukciu pódia, starosta mu 
odpovedal, že bolo v kritickom stave a predpokladá, že už po tak dlhej dobe to nepreplatia, Ing. Hlavatý 
sa spýtal, či by sa nedalo preplatiť spätne. Ing. Fülőpová ešte dodala, že v jednej obci došlo k zvýšeniu 
rozpočtu o stotisíc, takže napokon do projektu ani nešli. 
 
D. Marček sa prihlásil do diskusie, chcel sa poďakovať vedúcemu technického úseku PhDr. Bereczovi 
a zamestnancom, ktorí vykosili a vyčistili areál futbalového štadióna. Potom sa zapojil do diskusie R. 
Hrabovský. Tu sa na zasadnutie dostavil PaedDr. Suba, PhD. a počet poslancov sa zvýšil na osem. R. 
Hrabovský požiadal, aby sa začalo riešiť dlhodobé parkovanie na verejných komunikáciách, ktoré je už 
neúnosné, keď sa s tým dokázali vysporiadať v Bratislave, dá sa to aj u nás. Starosta ho ubezpečil, že 
riešenie tohto problému dá za úlohu obecnej polícii. R. Hrabovský ešte doplnil, aby sa riešilo aj to, keď 
niekto na ulici skladuje niekoľko mesiacov napr. stavebný materiál, Ing. Hlavatý povedal, že by bolo 
dobré ujasniť si to s obecnou políciou a starosta navrhol príslušníkov OP zavolať na zasadnutie komisie. 
R. Hrabovský sa potom zaujímal, kedy sa otvorí územný plán obce, starosta odpovedal, že sa to rieši, 
obstarávanie zmien a doplnkov bolo zadané, podpísaná je už aj zmluva, môžeme tieto odborne 
spôsobilé osoby osloviť. 
 
Predseda komisie pre dohľad nad dodržiavaním ústavného zákona NRSR č. 357/2004 Z. z. o ochrane 
verejného záujmu pri vykonávaní funkcií verejných funkcionárov Ing. Gašpierik potom informoval 
prítomných, že 19. mája sa konalo zasadnutie tejto komisie, zúčastnili sa na ňom štyria poslanci. Komisia 
bola teda uznášaniaschopná a skonštatovala, že štatutár obce si splnil všetky svoje povinnosti, ktoré mu 
z platnej legislatívy vyplývajú. Oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov za 
kalendárny rok 2022 podal riadne a včas. Starosta mu poďakoval za príspevok a spýtal sa hlavnej 
kontrolórky, či je k tomuto potrebné prijať uznesenie, odpovedala mu záporne. 
 



 

 

Ďalšie diskusné príspevky už neodzneli, preto Mgr. Berecz poďakoval prítomným za účasť a ukončil 6. 
zasadnutie obecného zastupiteľstva. 
 
 
Overovatelia: 
 
 
 
 
Ing. Peter Gašpierik                                                                        Rastislav Hrabovský 
 
 
 
 
Zapísala: Iveta Mesárošová 
 
 
 
 
V Trnovci nad Váhom, 21. júna 2023                                            
 
 
 
 
 
                                                                                               Mgr. Oliver Berecz, starosta obce 


